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RADA ZDRAVIA 

Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 26.8.2021 

Číslo: 3263/2021/ODDZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 295, Fax: 055/7268 149 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 9. rokovania Rady zdravia Košického samosprávneho kraja,  

konaného dňa 18.08.2021 
on-line formou 

 

 
 

Počet prítomných členov:         5 

Počet neprítomných členov:         4 

z toho ospravedlnení:          4 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu  

2. Kontrola uznesení 

3. Informatívna správa o opatreniach v  boji proti koronavírusu COVID – 19 

4. Vakcinácia proti ochoreniu Covid-19 – štatistiky, ďalší postup 

5. Optimalizácia siete nemocníc a pripravované legislatívne zmeny 

6. Rôzne - podnety a poznatky členov rady 

7. Uznesenie a záver 

 

 

K bodu č. 1 

Rokovanie rady otvorila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Komisia bola uznášania 

schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol schválený jednohlasne všetkými členmi 

komisie.  

 

K bodu č. 2 

PhDr. Peter Dringuš – tajomník rady v rámci uvedeného bodu programu konštatoval, že 

uznesenia prijaté na predchádzajúcich rokovaniach rady boli splnené okrem Uznesenia č. 

1/2021, ktorého plnenie bolo presunuté na posledný kvartál r. 2021. 

 

K bodom č. 3 a 4 

PhDr. Peter Dringuš informoval členov komisie o informatívnej správe o opatreniach v boji 

proti koronavírusu. Téma bola venovaná najmä stratégii očkovacieho procesu, počtu 

podaných vakcín, prognóze ďalšieho vývoja, finančného vyhodnotenia, štatistík, fungovania 



2 
 

veľkokapacitných očkovacích centier, výjazdovej očkovacej službe, percentu zaočkovanosti 

v zariadeniach sociálnych služieb a celkovo, fungovaniu kultúrnych zariadení a pod. V rámci 

materiálu pod názvom: Informatívna správa o opatreniach v  boji proti koronavírusu COVID 

– 19, boli zapracované aj štatistické ukazovatele, ktoré boli prezentované. Konkrétne: počty 

podaných vakcín po mesiacoch, počty podaných vakcín podľa miesta, počty podaných vakcín 

podľa druhu, počty podaných vakcín podľa mesiacov a miesta. 

 

K bodu č. 5 

MUDr. Hako – lekár samosprávneho kraja informoval členov komisie o výstupoch zo 

stretnutia s p. ministrom zdravotníctva k téme Optimalizácie siete nemocníc s tým, že 

nemáme zatiaľ k dispozícii všetky detaily procesu optimalizácie. Pôjde však s určitosťou 

o dlhodobý proces s tým, že prioritou ministerstva v žiadnom prípade nie je zatváranie 

nemocníc. Zároveň odpovedal na dotazy jednotlivých členov Rady zdravia KSK. Záverom 

PhDr. Dringuš informoval členov o príprave noviel zákonov v oblasti zdravotníctva, ktoré 

budú okrem optimalizácie siete nemocníc riešiť aj koncepciu VLD a VLDD s tým, že 

samosprávnym krajom s najväčšou pravdepodobnosťou pribudnú ďalšie úlohy a kompetencie 

v oblasti zdravotníctva týkajúce sa podmienok vydávania povolení pre VLD a VLDD, 

každoročné stanovovanie kritérií určovania kritickosti jednotlivých okresov. Novinku bude 

dotačný bonus pri začatí prevádzkovania ambulancie v jednotlivých okresoch v gescii MZSR 

a pod. Detaily sa budú riešiť v najbližšom období.   

 

K bodu č. 6 

Podnety a poznatky členov rady boli prerokované v rámci predchádzajúcich bodov programu. 

 

K bodu č. 7 

Rada zdravia KSK neprijala na augustovom rokovaní žiadne uznesenie. 

 

 

Rokovanie rady ukončila predsedníčka MUDr. Iveta Fulková. Zároveň sa poďakovala 

prítomným za účasť a všetky podnetné poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník rady 

MUDr. Iveta Fulková 

predsedníčka rady 

 


